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Vragen van het lid Dijk (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport over het bericht «Veel Nederlandse tandartsen gaan binnenkort met
pensioen, alleen in Italië studeren er minder nieuwe af» (ingezonden
19 augustus 2024).

Vraag 1
Heeft u het bericht «Nederland leidt minder tandartsen op dan de rest van
Europa: tekorten lopen op» gelezen en wat is uw reactie?1

Vraag 2
Hoe verklaart u dat er behalve in Italië nergens anders in Europa minder
tandartsen zijn opgeleid in 2022 dan in Nederland? Heeft dit alleen te maken
met het aantal plekken of ook de interesse voor dit beroep?

Vraag 3
Gaat u het advies van onderzoeksbureau Capaciteitsorgaan om de instroom
op de opleiding tandheelkunde te verhogen naar minstens 345 plekken per
jaar opvolgen? Zo nee, waarom niet?

Vraag 4
Wat vindt u ervan dat 22,8% van het totale aantal in Nederland werkzame
tandartsen hun opleiding in het buitenland heeft gevolgd?

Vraag 5
Welke gevolgen heeft het tandartsentekort op dit moment, zowel voor heel
Nederland als voor specifieke regio’s? Welke gevolgen hebben regionale
tekorten aan tandartsen voor de beschikbaarheid van tandzorg in bepaalde
regio’s?

Vraag 6
Hoe denkt u dat het huidige tekort aan tandartsen is ontstaan?

Vraag 7
Hoe gaat u voorkomen dat de tekorten aan tandartsen groter worden?

1 Veel Nederlandse tandartsen gaan binnenkort met pensioen, alleen in Italië studeren er minder
nieuwe af | de Volkskrant
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Vraag 8
Welke relatie ziet u tussen de opkomst van private equity en het tekort aan
tandartsen in Nederland?
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